
FORTEGÅRDENS BEBOERREPRÆSENTATION 

BERETNING FOR 2021-2022 

Beretningen dækker perioden d. 29. sep. 2021 til 16. marts 2022. 

Bestyrelsen for beboerrepræsentationen består af Keld Nielsen, kasserer. Orla Jensen, 
som deltager i DSI møderne. Lena Damhoff, sekretær og kontaktperson. 

De to suppleanter er Linda Holm og Sten Højer. 

Beboerrepræsentationen afholdt sammen med Beboerforeningen et debatmøde vedr. 
de grønne områder i nov. Mange gode idéer fremkom på dette møde, der vil blive 

arbejdet videre på disse. 

Fortegårdsseminar d. 25. – 26. nov. i Grenå havde temaet ”Vores Kultur”. Det var 
veltilrettelagt og motiverende. Et af tiltagene var, at næstformanden i DSI Torben 
Brandi, CUG, Beboerforeningen og Beboerrepræsentationen i fællesskab skal 

udarbejde en model for modtagelse af nye beboer i Fortegården. Gruppen har d. 7. 
marts afholdt møde vedr. dette.  

Mht. problemer med gulvene i de 8 øverste lejligheder i afd. 3, Tirstrupvej 1-7, er 

der blevet lavet aftale med lejerne. Det betyder at lejerne har fået kompensation. 
Dette er accepteret af lejerne. 

Da vasketiderne varierer i vores forskellige vaskerier, giver det efter vores opfattelse 

ikke mening at lave kollektive ændringer af dem. Der er efter sigende altid en 
ledig vasketid, så vi lader det ligge i denne omgang.  

Henvendelse fra beboerne i afd. 1 og 5, vedrørende beboer p-pladser, ved afd. 1 og 

afd. 5 Ellebjergvej 12-20. De er ofte optaget i dagtimerne af udefra kommende som 
bruger CuG’s lokaler. Deres biler blokerer for beboerparkering, hjemmeplejen og 
gæster, som har ærinde til beboerne. Vi har prøvet at lege p-vagt i en hel uge samt 

orienteret lederne til kortspillerne. Det hjalp lidt, men det er ikke helt godt endnu. Vi 
arbejder på at få skiltene flyttet eller få nr.-plade pladser. Ellers er der den mulighed, 

at vi må bede et vagtfirma om at overvåge pladserne, for beboerne kan ikke være 
tjent med måden som det foregår nu.  

Vi har fået mange beboerforespørgsler på etablering af ladestandere til el-biler. Vi 
har forelagt ønsket for DSI`s bestyrelse. Der er desværre ikke taget initiativ til 

etablering af standere. 
Hvis vi gerne vil fremstå som et dejligt grønt område, anbefaler 

beboerrepræsentationen, at man fra Fortegården kommer i gang med at etablere de 2 
ladestandere hvor der er trukket kabler, og så senere følger op med flere som tingene 
udvikler sig. 

BANKSKIFT 
Vi har skiftet fra Sydbank til Sparekassen Danmark pr. 1-1-22. Samlet set er 
gebyrerne noget billigere her. 

  



Til sidst vil vi gerne takke DSI og alt personale i huset samt i teknisk afdeling for et 
godt samarbejde. 

Tak til beboerforeningen for samarbejdet om debatmødet om de grønne arealer og 

mødet om de nye beboere.  

Tak til Knud Høgh, som tager sig af vores hjertestartere og holder dem ved lige og tak 
til vores revisor Erik Winther, som trofast stiller op, når vi har brug for ham. 

Keld Nielsen – Orla Jensen – Lena Damhoff 


